

فنادق كمبينسكي ( يسري العرض حتى 10 أكتوبر 2024 )  
Kempinski Hotels (Valid until 10 October, 2024)

Terms & Conditions	الشروط والأحكام
<p><b>Offer:</b> 20% off F&amp;B “Salero”, “Olea” and “Aspen” at the Kempinski Hotels</p> <p><b>T&amp;C's:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Offer is valid on payment with DIB Credit Card only</li> <li>• Prior reservation is required at +971 4 341 0000 or <a href="mailto:dining.moe@kempinski.com">dining.moe@kempinski.com</a> and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer</li> <li>• The offer is applicable for a maximum of 4 guests including the cardholder</li> <li>• Offer is applicable for 1 table only</li> <li>• The offer is not applicable on Ramadan Iftar/Suhoor</li> <li>• Offer is not applicable in conjunction with any discounts or promotion offer/ banqueting events.</li> <li>• Offer cannot be exchanged for cash or refund</li> <li>• Offer is applicable on Halal foods and beverages services only.</li> <li>• Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services</li> <li>• Offer is valid until 10th October, 2024</li> </ul> <p>DIB Credit Cards T&amp;C's apply. <a href="#">Click here</a> to know more</p>	<p><b>العرض:</b> خصم 20% على المأكولات والمشروبات في ذا تاي كيتشن آند ذا لاونج</p> <p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• يسري العرض عند الدفع باستخدام البطاقات الائتمانية من بنك دبي الإسلامي فقط.</li> <li>• يلزم الحجز مسبقاً من خلال الاتصال على الرقم +971 4 341 0000 أو عبر الموقع الإلكتروني <a href="mailto:dining.moe@kempinski.com">dining.moe@kempinski.com</a> والاشارة إلى عرض بنك دبي الاسلامي خلال الحجز للاستفادة منه</li> <li>• يسري العرض على 4 نزلاء بحد أقصى؛ بما في ذلك صاحب البطاقة</li> <li>• يسري العرض على طاولة واحدة فقط</li> <li>• لا يسري العرض على الإفطار أو السحور خلال شهر رمضان</li> <li>• لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصومات أخرى أو عرض ترويجي/فعاليات الولائم</li> <li>• لا يجوز استبدال العرض نقداً أو رد المبلغ المدفوع</li> <li>• لا يسري العرض الا على خدمات الأتعمة والمشروبات الحلال</li> <li>• لا يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع الشريعة الإسلامية.</li> <li>• يسري العرض من 10 أكتوبر 2024</li> </ul> <p>تطبق شروط وأحكام البطاقات الائتمانية من بنك دبي الإسلامي <a href="#">انقر هنا</a></p>